
SVET STARŠEV          

                                                                       

 

ZAPISNIK 

 

3. seja Sveta staršev v šol. letu 2016/17 z dne 12. 6. 2017 ob 18.00 

uri. 

 

Prisotni: člani sveta staršev – lista prisotnosti, ravnatelj Vladimir 

Znoj, poslovna sekretarka Dragica Majce. 

 

Seja se je pričela ob 18.00 uri. 

Predsednica je pozdravila prisotne in ugotovila, da je svet sklepčen. 

Predlagala je naslednji dnevni red in prisotni so ga potrdili. 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika zadnje seje. 

2. Predlog nadstandardnih dejavnosti v šolskem letu 2017/18. 

3. Delovni zvezki v šolskem letu 2017/18. 

4. Realizacija pobud Sveta staršev. 

5. Pravila sveta staršev in mandat članov sveta staršev 

6. Pobude in predlogi. 

 

 

Ad 1)   
Pregledali smo zapisnik.  

Pod 7. alinejo 5. točke zapisnika se doda sledeče besedilo: 

 "Starši opozorijo na problematiko pri matematiki in fiziki na predmetni stopnji, izpostavljen je 9. 

razred, problem je, da učenci nimajo dovolj znanja, da so test ponavljali in da so razlike med znanjem 

odvisno od učitelja matematike. Izpostavi se tudi problem pri telovadbi."  

Glede omenjene problematike svet staršev sprejme SKLEP ŠT. 900-16/17_3/1 Vsa problematika 

se najprej rešuje v okviru razreda, skliče se  izredni sestanek razreda z dotičnim učiteljem  in v 

okviru širšega problema se problematika obravnava tudi v okviru Sveta staršev. 

Glede na to, da je kvalitetno delo v razredu odvisno tudi od discipline, je dana pobuda šoli, naj 

dosledno izvaja hišni red. 

 

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-16/17_3/2: Dopolnjen zapisnik 

zadnje seje se potrdi. 

 

 

Ad 2) 

Ravnatelj je predstavil nadstandardne dejavnosti v novem šolskem letu: 

 

- Plavalni tečaj: 1. in 3. razred (Tivoli) 

- Jezikovni tabor: 2. r. (Savudrija 21.-25.5.2018) 

- Jezikovni tabor: 4. r. (Kope 18 -22. sep. 2017) 

- Šola v naravi – plavanje: 5. r. (Debeli Rtič 4.-9.sep. 2017) 

- Šola v naravi – smučanje: 6. r. (Kranjska Gora 29.jan.- 2.feb. 2018) 

- Tabor: 7. r. (ZPM Zambratija 2.- 6.okt. 2017) 

- Tabor: 8. r. (CŠOD Štrk 7.-10.nov. 2017) 

- Tabor: 9. r. CŠOD Murska Sobota 7.-10.nov. 2017) 

- Športni vikend: izbirni predmet šport: 7. in 8. r. (CŠOD Fara 13.-15.okt. 2017) 

- Izlet nemščina. 

- Izlet italijanščina. 

 

OŠ ZADOBROVA 
Zadobrovška c. 35 

1260 LJUBLJANA-POLJE 
e-mail: os-zadobrova.lj@guest.arnes.si 

http://www.os-zadobrova.si 
tel.: +386/082055050 

fax: +386 (0)1/5282 591 
TR: 01261 6030663534 

Davčna štev.: SI 32930798 
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Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-16/17_3/3: Nadstandardne 

dejavnosti v šol. letu 2017/18 se potrdijo. 

 

Ad 3) 

Izbor delovnih zvezkov so člani prejeli pred sejo. Pripomb ni bilo.  

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-16/17_3/4: Delovni zvezki za šol. 

leto 2017/18 se potrdijo. 

 

 

Ad 4) 

Ravnatelj je predstavil reševanje pobud staršev: 

- Predali na razredni stopnji so popravljeni. 

- Pručke pri omaricah so postavljene. 

- Goli na igrišču so zamenjani. 

- Odjava prehrane preko E-asistenta – ni mogoča, saj bi se s tem prekrivala dva programa za 

vodenje prehrane (SAOP). 

- Nakup defibrilatorja smo realizirali. 

- Povečano število hospitacij je bilo opravljeno. 

- Učbeniki za tuje jezike: starši ne kupijo učbenikov, ker so v učbeniškem skladu. 

 

 

Ad 5) 

Predsednica je povedala, da ima Svet staršev v svojih Pravilih delovanja opredeljeno, da mandat 

članov sveta staršev traja tri leta in se lahko ponovi. V novem šolskem letu bo potrebno na novo 

imenovati predstavnike v zdajšnjem 8.a in 6.b razredu. Pravila tudi določajo da se v okviru Sveta 

staršev oblikujejo manjše delovne skupine za obravnavo posameznih problematik. 

 

Ad 6) 

Vprašanja, pobude in predlogi: 

- 8.b ; na razrednem sestanku smo bili starši pozvani, da naj otroke spodbujamo k sodelovanju 

na bralni znački in tudi na tekmovanjih. Pri določenih predmetih se učenci udeležujejo več 

tekmovanj (Vegovo, Logična pošast, razvedrilna matematika...natečaji pri slovenščini)  pri 

določenih predmetih pa sploh ne vemo, kdaj so kakšna tekmovanja. Menim, da bi morali tudi 

predmetni učitelji bolj aktivno pristopiti k motivaciji učencev za tekmovanja in pripravo na 

tekmovanja. 

- 3.c; pohvala  razredničarki Katji Kokalj. Glede na to, da je še zelo mlada, je zelo dobro in 

zavzeto vodila in "krotila" naše nadobudneže. Zdi se nam pa škoda, da v vseh treh letih, kar 

obiskujejo OŠ, še niso imeli zimskega športnega dneva (v 1. razredu je bil žled, v 2. ni bilo 

dosti snega, letos pa preveč onesnažen zrak). Ali je res nujno, da ima nižja stopnja zim. šp. 

dan v okolici šole oz. zakaj ne gredo na drsališče v Zalog? Tako bi lahko združili pohod z 

drsanjem, ki stane le 2,50 EUR na otroka. V zameno za odpadli zimski šp. dan otroci niso 

imeli enega športnega dneva več spomladi ali jeseni. Hkrati pa so tudi do letos izpadli iz vseh 

taborov. Odgovor: Nadomeščeno je bilo z drugo dejavnostjo. 

- 1.a; odjava prehrane do 8. ure za naslednji dan – živila so naročena v naprej in za isti dan ni 

možno odjavljati prehrane, kar je zapisano tudi v Pravilih šolske prehrane. 

- 3.c; dobrodelne prireditve in gneča – drugače ne gre, mogoče bi morali omejiti število 

obiskovalcev na učenca. Starši predlagajo več »skrinjic« za dobrodelne prispevke. 

- Ga. Irma Bartol je povedala, da je prebrala obsežno sporočilo mame glede obravnave njenega 

otroka z odločbo, vendar meni, da je to potrebno reševati individualno oziroma je to rdeča luč 

za vodstvo šole in strokovne službe. Ravnatelj je povedal, da je bil dne 21. 4. 2016 izveden 

redni inšpekcijski nadzor MIZŠ. Med drugim je bila pregledana tudi dokumentacija in osebne 

mape učencev, ki potrebujejo pomoč oziroma svetovanje. Ugotovljenih nepravilnosti in 

pripomb s strani inšpektorja ni bilo. 

 



- Go. Irma Bartol je povedala, da starši pričakujejo odgovor nosilca izbirnega predmeta 

Računalništvo, saj tam ne delajo nič in imajo vsi pet. Odgovor je bil podan.: 

Da se pri predmetu računalništvo ne dela nič, ne bo držalo. Učenci samostojno rešujejo vaje in 

sestavljajo izdelke (referati, obdelava slik, spletne strani), rešitve mi pošiljajo na elektronsko 

pošto. Naloge izdelujejo v šoli, dokončajo jih lahko doma. Kogar zanima več o tem kaj 

delamo, se naj oglasi na govorilne ure, ki jih imam VSAK TOREK (že celo leto), prvo šolsko 

uro (8.20 – 9.05). Do sedaj je bil obisk mojih govorilnih ur zanemarljiv. Matere, ki je sprožila 

kritike, sploh ne poznam, ker se še nikoli ni prišla k meni pozanimati o čemerkoli, čeprav 

učim že njenega drugega otroka.  

Kar se pa tiče ocen: 

Računalništvo je izbirni predmet, kar pomeni, da si ga učenci ponavadi izberejo sami, zato so 

pri takšnem predmetu tudi drugače (bolj) motivirani. 

Veljavni učni načrt za računalništvo v osnovni šoli je bil sprejet leta 1998!!! Predstavljajte si, 

na kakšni stopnji je bilo računalništvo pred dvajsetimi leti in kakšne cilje dvajset let star načrt 

zasleduje… No, naši učenci s temi cilji zlahka opravijo! 

Res je, da se pojavljajo tudi učenci, ki so manj sposobni in imajo tudi s temi cilji veliko težav. 

Morda si po ozkem kriteriju, kjer bi ocenjeval samo golo znanje ne bi zaslužili oceno pet. Se 

pa trudijo, so dobre volje in radi prihajajo k predmetu in jaz zagotovo ne bom tisti, ki jim bo 

uničil še zadnje veselje na tej šoli. Sicer je pa kolikor vem, ocenjevanje avtonomna stvar 

učitelja. Če pa starši menijo, da ocena ni pravična, lahko na govorilnih urah vedno 

predebatiramo oceno, ki jo je njihov otrok dobil. Njihov, ne ostali. 

Povezave med prvo oceno v srednji šoli in zaključeno oceno v osnovni šoli pa nima smisla 

komentirati. Pa vseeno: V srednji šoli ocenjujejo znanje, ki je bilo podano, oziroma usvojeno 

v srednji šoli! Če kje počnejo drugače, jih mirno prijavite! 

Če je torej učenec dobil prvo oceno nezadostno, jo je dobil zato, ker se zadeve ni lotil 

pravočasno ali pa se jo je lotil napačno. 

- Starši na seji so izpostavili še; učiteljica v PB Tina Pajančič pogosto telefonira z mobitelom. 

- G. Horvat je povedal, da so bile priprave na lanskoletno Veselo šolo dobre, letos pa žal ne. 

- Glede specifikacije stroškov taborov in šol v naravi starše moti razlika v ceni npr. zimske šole 

v naravi med posameznimi osnovnimi šolami. Odgovor: cena je predstavljena na roditeljskem 

sestanku pred odhodom. Končna cena se oblikuje po končani aktivnosti (število otrok se 

spreminja od prijave do izvedbe). Specifikacijo cene ne moremo napisati na položnice. 

Večinoma se ne razlikuje od plana. Kdor si želi ogledati natančen obračun, se lahko oglasi v 

računovodstvu. Po izkušnjah večino staršev to niti ne zanima. Za zimsko šolo izbiramo lokacije, 

kjer je več različnih smučišč glede na zahtevnost in da ne gre za manjša smučišča.  Pravna 

osnova je Pravilnik o financiranju šole v naravi. Po tem pravilniku so v stroške zajeti tudi stroški 

pedagoškega vodenja učiteljev.   

 

 

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-16/17_3/5: Po zaključku taborov 

in ŠVN se izračuni posredujejo staršem v vpogled po e-pošti. 
 

- Fotokopiranje: kopiramo in zaračunavamo  učne liste, ki jih učitelji sami naredijo, obvestila 

staršem, preizkuse za preverjanje znanja, e-gradiva, vse za zmanjševanje stroškov. S tem starši 

privarčujejo pri nakupu zelo dragih delovnih zvezkov, ki po navadi niso v celoti izpolnjeni, 

ker vsak učitelj samostojno izbira pot do znanja – cilja. Ne zaračunamo pa preizkusov znanja, 

ki so namenjeni ocenjevanju. V strošek je zajet tudi najem barvnega printerja. 

- Podana je pobuda za nadstrešek kolesarnice, ravnatelj pojasni da z nadstreškom izgubimo 

mesta za parkiranje koles, da se v slabem vremenu tako ni varno voziti s kolesom in da 

zaenkrat o tem ne razmišljajo.  

 



Ravnatelj je predstavil še: 

Potek izgradnje prizidka. Ugotovljeno je, da bo potrebno zaradi statike dodatno ojačati konstrukcijo 

šole. Predviden začetek del je v avgustu 2017. Odvisno pa je tudi od poteka javnega naročila, na kar 

ne moremo vplivati. 

Teden prometne varnosti - opažamo, da veliko otrok napačno izstopa iz avtomobila. Izstopati je 

potrebno vedno na zunanjo stran ceste, ne na sredino. 

Zato so od ponedeljka, 8. 5., do petka, 19. 5. 2017, učenci 5.a vsako jutro pol ure opazovali izstopanje 

otrok iz avtomobilov. Opazovali so na dveh lokacijah: na šolski dovozni poti in za šolo. 

Učenci niso samo beležili pravilna in nepravilna izstopanja, ampak so starše tudi obveščali o varnem 

izstopanju. Večina opozorjenih staršev je naslednji dan upoštevala nasvete učencev in so njihovi otroci 

odpirali vrata na zelenico ali k pločniku. 

Nekaj staršev je težko sprejela dobronamerna opozorila, nekaj se jih je izgovarjalo, da se jim mudi, za 

nekatere pa je to nesmisel. 

Rezultati opazovanja: 

Od 737 izstopov jih je bilo 190 napačnih, kar je 25,7 %. 

V času štetja je bilo zelo slabo vreme. Skoraj vsako jutro je deževalo. 

Predlog g. Kraševca je, da učenci izdelajo tablo, na kateri bi slikovno predstavili, kako se izstopa iz 

avtomobila in jo obesili ob cesto. 

 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 20. uri. 

 

Zapisala: Dragica Majce                                                               Predsednica Sveta staršev: Irma Bartol 

 


